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Bestuur 
Het bestuur van VDB Rutten heeft in 2024 elf keer vergaderd. 
Vanuit VDB is zes keer per jaar een gezamenlijk overleg in het zogenoemde 10-Dorpenoverleg 
Noordoostpolder, dit jaar gehouden te Nagele. 
Tijdens de jaarvergadering op 26 maart 2024 heeft Wilco Weultjes (voorzitter) afscheid genomen van 
VDB. Wilco heeft de voorzittershamer overgedragen aan Marco Simmers. Chris de Jong en Jannette 
Weultjes zijn toegetreden tot het bestuur als algemeen lid.  
 
Samenstelling bestuur VDB 2024 

Voorzitter: Marco Simmers Lid: Linda Groot Koerkamp 
- 10 dorpenoverleg - Vicevoorzitter 
- Gemeente en provincie - Notulen 
- Ondernemersvereniging - Jaarverslag 
- PR / Pers - Werkgroep Socials 
- Vlaggen - Inspiratiecommissie Zinvol 
- Contactpersoon politie - Sinterklaascommissie 
- Dorpsvisie    
- Rep en Roer Lid: Irma Klomp 

    - Contactpersoon Fraai 
Secretaris: Wilma Plomp - Tulpenmozaïek 

- In- & uitgaande post - Groen en Grijs 
- Agenda    
- 10 dorpenoverleg Lid: Ard Stoop 
- Coördinatie emailbestand/dorpsmail - Werkgroep Wonen (vicevz) 
- Contactpersoon Dorpshuiskamer - Speeltuincommissie 
- Commissie Windmolengelden - Nieuwjaarscommissie 

 - Inspiratiecommissie Zinvol - Contactpersoon Autocross 
    - Vergunningen 
Penningmeester: Erik Feddes    

- Financieel jaarverslag / begroting Lid: Mark Wever 
- Ledenadministratie - Werkgroep Wonen   
- Contactpersoon Feestcommissie - UCRO-1 
- Coördinator verkeersregelaars - Nieuwjaarscommissie 
- Nieuwjaarscommissie    
- Vicevoorzitter Buiten bestuur maar met taak: 

       
Lid: Jannette Weultjes  Vacant 

- Voorzitter Werkgroep Wonen - Knipselkrant 
- Woningbouwvereniging Mercatus    
- UCRO-1  Krista Hadders & Marjolein Bouma 

    - Website & Facebook 
Lid: Chris de Jong    

- Stichting MFA 'Het Klavier' - Mariska Plomp 
- Nieuwjaarscommissie  Ledenadministratie 
- Sinterklaascommissie    
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Ledenadministratie 

Penningmeester Erik Feddes heeft de contributie op 27 juni geïncasseerd.  
In 2024 waren er 425 leden (per 31 december 2024). 
 
Contacten 

 Politici en ambtenaren: zowel op gemeentelijk als provinciaal niveau zijn de contacten goed. 
 Gemeente IGW (Integraal Gebiedsgericht Werken): met IGW is er regelmatig en 

laagdrempelig contact. Ook dit jaar zijn zij weer op diverse vlakken de schakel voor Rutten op 
het gemeentehuis.  

 Woningcorporatie Mercatus: Sanderijn Brouwer is de wijkcoördinator voor Rutten. 
 
Rabobank 
Dit jaar heeft VDB Rutten meegedaan aan de RaboClubKas actie van de Rabobank. Dit heeft € 691.92 
opgebracht, wat gereserveerd wordt voor een klokkenstoel op de begraafplaats. 
 
Koepel Windenergie NOP 
In mei 2024 heeft VDB voor de negende maal €10.000,- ontvangen van Koepel Windenergie NOP.  
De voorwaarde is dat VDB deze maatschappelijke bijdrage besteedt aan de (sociale) verbetering van 
het dorp. Voorgaande jaren zijn deze bedragen gebruikt voor de realisatie van MFA ‘Het Klavier’. In 
de zomer van 2021 is er een commissie Windmolengelden opgericht. Deze commissie kent bedragen 
toe aan de aangevraagde, ingekomen dorpsprojecten/-activiteiten. Er zijn al mooie projecten binnen 
het dorp (deels) gefinancierd door een bijdrage Windmolengeld. 
In de commissie Windmolengelden hebben de volgende personen zitting; Chris Backx, Thijs Rasing, 
Robbert Bouma, Peter Dijkveld Stol, July Mutsaers en Wilma Plomp (VDB). 
 

 
De Dorpshuiskamer 

 
De Dorpshuiskamer wenst iedereen een gezellige koffie-ochtend toe. 
In april heeft Nel Gerelings de initiatiefgroep verlaten. 
Irma Klomp is vanaf augustus actief in de initiatiefgroep. 
Activiteiten in 2024 : 
*de wandelgroep loopt ( vanaf 9.30 uur rondje Rutten). +/- 14 deelnemers in de wandelapp. 
*25 januari legpuzzelruilbeurs. Ca. 25 bezoekers . 
*30 mei weggeefdag. spullen worden ingebracht en mogen gratis worden meegenomen. 
*2 september “burendag” . Neem een introducé mee, om kennis te laten maken met De 
Dorpshuiskamer. 
*17 oktober stekkenruilbeurs ( tuin- en kamerplanten) 
*14 november workshop door Hermien Matijsen : vaasjes beschilderen. 
*12 december kerstkaarten maken. (dit jaar geen belangstelling) 
17 april : het jaarlijks overleg ONTMOETEN met de dorpen wordt georganiseerd door 
dorpsbelang Creil en werkgroep Ontmoeten Creil in het Saalicon. Doel : ervaringen, activiteiten 
en ideeën met elkaar delen. 
 
De initiatiefgroep De Dorpshuiskamer bestaat uit 5 personen en vergadert ca. 6x per jaar. 
De Dorpshuiskamer schrijft voor Rep en Roer, facebook en site Rutten over geplande 
activiteiten. 
Initiatiefgroep De Dorpshuiskamer 
Anny Prins, Trudy Poppe, Irma Klomp, Ellen Brouwer en Anny Groot Koerkamp 
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WG Wonen 2.0 
 
Algemeen 
In 2024 heeft Werkgroep Wonen 2.0 10 keer vergaderd. Maandelijks woontips 
in Rep en Roer en op socials Rutten.  

Werkgroep Wonen 2.0 bestaat uit: Jannette Weultjes (voorzitter), Ard Stoop (vicevoorzitter), Arianne 
de Groene Wondergem (secretaris), Chantal Dijkveld Stol, Willem Gorter, Rita Kraaiveld, Vera Sieperda, 
Max van Sinderen, Mark Wever. De werkgroep is mooie mix van jong en ouder. In 2024 hebben Christa 
Rozema en Rianne Kamp de werkgroep verlaten. 
 
Activiteiten en projecten 
Stap voor stap van het gas af: op 3 en 17 februari energiescans gedaan bij ruim 30 woningeigenaren in 
Rutten. Op 2 maart organiseerden we met Natuur en Milieufederatie Flevoland (NMF) een presentatie 
over verduurzamingsmaatregelen. Doel: 40 verduurzamingsmaatregelen onder Ruttenaren. Te weinig 
animo, daarom project beëindigd.  
Paulushof / Paulusstraat: G. Hellinga is in januari gestart met het bouwrijp maken. Fietspad / 
calamiteitenpad iets verlegd en bomen gekapt. Nu straat wordt verlengd richting Rutten-Oost is 
Paulushof geen hof meer en gaat straat Paulusstraat heten. Xavitas heeft met medewerking van WGW 
2.0 in korte tijd 9 rijwoningen verkocht, vooral aan Ruttense jongeren. 6 twee-onder-een-kapwoningen 
ook snel verkocht. In kerstvakantie is bouw gestart. De 3 vrijesectorkavels zijn onder optie.  
Knarrenhof: op 27 februari presentatie bijgewoond om te onderzoeken of Knarrenhof haalbaar is voor 
Rutten. Blijkt niet haalbaar. 
Heilige Servatiuskerk: Estate & Partners uit Urk heeft RK-kerk gekocht en gaat hierin 12 tot 14 
appartementen realiseren. In de tuin komen 4 aanleunwoningen. Doelgroep: senioren. 
Participatieavond op 27 maart goed bezocht.  
Stiepe Staete: Bouwbedrijf Roos in januari gestart met bouw 21 appartementen. Op 25 april 
bouwborrel. Oplevering week 47. Opleverpunt: tijdelijke lekkage dakplaten in veel appartementen.  
Mercatus heeft 6 appartementen gekocht voor verhuur aan senioren. 
Sportweg 2 tot 12: woningen worden in najaar 2025 gesloopt. Bewoners kunnen er tot september 
2025 blijven wonen. Nieuwbouw nog onduidelijk. 
Buitenom 1: projectontwikkelaar Mateboer zal voormalige terrein De Wegwijzer ontwikkelen. Exacte 
plannen nog niet duidelijk. Waarschijnlijk 9 rijwoningen en 4 twee-onder-een-kappers.  
Rutten-Oost: in 2024 4x overleg gehad met gemeente over Rutten-Oost. Onderhandelingen met 
Rijksvastgoedbedrijf i.v.m. aankoop grond verlopen moeizaam. Ontwikkeling mogelijk niet 
kostendekkend. Meer duidelijkheid in 2025. 
Rutten op Omroep Flevoland: half november in- en uitbreidingslocaties gefilmd in Rutten. Terugkijken 
op https://www.omroepflevoland.nl/nieuws/404836/rutten-groeit-na-20-jaar-stilstand-nu-tientallen-
woningen-erbij. 
Gast van de Raad: op 16 december Gast van de Raad op gemeentehuis. Uitleg over gemeentelijk 
apparaat en gemeenteraadsvergadering bijgewoond.  
 
E-mailadres: sinds juni 2024 is WGW 2.0 te bereiken via werkgroepwonen@ruttennop.nl. 
 
Blik op 2025: verder focussen op duurzaamheid o.a. met NK Tegelwippen.  
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   Speeltuincommissie 
 

Ook in 2024 was er weer veel beweging in de speeltuin. Waren het niet de kinderen 
om te rennen, klimmen of skaten dan waren het wel de vrijwilligers om één van de 
klussen te klaren. Het is goed om te zien dat er geregeld spelende kinderen in de 
speeltuin zijn. Daar doen we het voor. 

Ook dit jaar hebben we het als commissie niet alleen gedaan. We zijn blij met alle hulp die we geregeld 
vragen en krijgen. Waar een klein dorp groot in is, daar is de speeltuin een goed voorbeeld van. 
 
Op zaterdag 16 maart 2024 deden we weer mee met de jaarlijkse NL-doet dag van het Oranjefonds. 
Dankzij een fijne groep vrijwilligers hebben we deze zaterdagochtend weer de nodige klussen geklaard. 
Zo is de oude kabelbaan verwijderd, is de brug tussen de huisjes verstevigd en zijn er verschillende 
klussen voor het groenonderhoud gedaan. Naast de paden lag ook de pannakooi er na de klusdag weer 
mooi bij. Helaas moesten we afscheid nemen van de oude kabelbaan. In maart hebben we een 
inzamelingsactie voor een nieuwe kabelbaan opgezet. In juli konden we al melden dat er via de 
gedeelde QR-code maar liefst €1003 is opgehaald. Samen met een subsidie van €4000 vanuit de 
windmolengelden hebben we een nieuwe kabelbaan kunnen bestellen. 
Op 26 oktober is er bergen grond verzet om zo de grond onder de kabelbaan voor te bereiden. Weer 
konden we rekenen op een fijn groepje vrijwilligers en hun kinderen om samen de klus te klaren. 
Op 26 november was de speeltuin er klaar voor en is de kabelbaan door de leverancier geplaatst. Na 
het plaatsen van het startplateau is de kabelbaan inmiddels al weer goed in gebruik genomen. 
Naast het geklus rond de kabelbaan zijn er gedurende 2024 ook andere onderhoudspunten aangepakt 
om de veiligheid en speelbaarheid van de speeltuin te waarborgen. Zo hebben we een groot deel van 
de loopbrug moeten vervangen en zijn enkele wip toestellen van een onderhoudsbeurt voorzien. Ook 
wanneer we vooruit kijken zal onderhoud van de toestellen hoog op de prioriteiten lijst staan. Waar 
mogelijk zullen we toestellen opknappen. 
Zoals u wellicht is opgevallen prijkt er vanaf dit jaar een nieuw logo bovenaan dit verslag. Dankzij Ellen 
van den Manacker hebben we in 2024 een nieuw logo kunnen presenteren. Ook heeft Ellen QR-borden 
voor ons gemaakt. Middels deze borden, die onder andere te vinden is bij de ingang van de speeltuin, 
geven we ook de speeltuinbezoekers die van buiten Rutten komen de mogelijkheid hun (financiële) 
steun te geven. We bedanken Ellen voor haar creativiteit en inzet. 
Afgelopen jaar mochten we als speeltuincommissie twee nieuwe leden verwelkomen: Jan Dooitze de 
Boer en Stefan Bleeker. We zijn blij met hun betrokkenheid en kijken uit naar de ideeën en energie die 
zij zullen bijdragen. 
Tot slot richten wij ons dankwoord aan onze vrijwilligers en de lokale bedrijven die ons in 2024 hebben 
ondersteund met materialen en diensten. Dank aan: alle vrijwilligers, Dijkstra Flevo, Nanne de Vries, 
Familie Overgoor en Loonbedrijf van Dun. Ook de gemeente Noordoostpolder willen we bedanken 
voor hun bijdrage aan het groenonderhoud. 
Zoals in de intro van dit jaarverslag al benoemd. Dankzij de hulp van alle betrokken Ruttenaren hebben 
we dit jaar weer veel punten kunnen aanpakken. Waar een klein dorp groot in is! 
 
Met vriendelijke groet, 
De Speeltuincommissie Rutten 
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Fraai 
Januari 
We kijken terug op een mooie decembermaand, waarin de kerststal druk werd 
bezocht door mensen uit ons dorp en uit de omgeving.   
De kerstverlichting is er afgehaald, helaas waren er ook deze keer weer een 

groot aantal klavers die het niet deden. Er wordt contact opgenomen met de fabrikant. 
Zaterdag 6 januari was het feest in Rutten! Het kabouterpad werd geopend.  
Het pad werd officieel geopend door onze dorpsvoorzitter Wilco Weultjes en  burgemeester Roger 
de Groot. Na dat het pad geopend was mochten de kinderen samen met ouders en andere 
belangstellenden het pad bewandelen. Wat was iedereen enthousiast!  Omroep Flevoland is langs 
geweest en heeft een mooie reportage gemaakt. 
De 1000 euro van kern met pit is tijdens de kern met pit dag overhandigt met een mooie trofee. En 
als verrassing hebben we ook nog gewonnen in de provincie Flevoland. Hiermee hebben we nog eens 
1500 euro gewonnen en mogen we door naar de landelijke finale.  
Februari 
We verwelkomen een nieuw lid Herwin Stemerdink!  
Maart 
9 Maart is NL Doet, we starten met onderhoud van de rotonde. Met een mooie groep vrijwilligers zijn 
er weer vele klussen gedaan om het dorp weer klaar te maken voor de lente!  
30 maart organiseert het kabouterpad een leuke paasactiviteit voor alle kinderen uit Rutten. 
April 
6 april zijn Herwin, Day- Ann en Anneke naar de finale geweest van kern met pit. Wat was het een 
mooie dag! Helaas geen prijs mee naar huis mogen nemen.  
Mei 
Alle stopcontacten op de lantarenpalen zijn vervangen voor de kerstverlichting. 
Alle 30 klavers zijn klaar alle oude verlichting is eraf gehaald en de nieuwe verlichting is er op 
gemonteerd.  
Juni 
De tulpen in de mozaïekbakken hebben prachtig gebloeid en worden vervangen door geraniums.  
We verwelkomen Irma Klomp die sluit aan bij Fraai vanuit Dorpsbelang i.p.v. Wilco Weultjes.  
En we verwelkomen nog een nieuw lid Day-Ann Hemert!  
September 
In september nemen we afscheid van Wilco Weultjes, Cora Ebbers en Wessel Brouwer. 
We danken hen voor alle jaren die ze zich hebben ingezet voor Fraai!  
Oktober 
Voorbereiding jaarlijkse Doedag, er is een flyer op de socials gezet. 
Er wordt een nieuwe taakverdeling gemaakt binnen Fraai: Voorzitter: Herwin, Penningmeester: Irma, 
Secretaris: Anneke, Algemeen lid: Boudewijn en Dy-Ann. 
November 
16 november Doedag; maar liefst 25 mensen hebben hun handen uit de mouwen gestoken! Alle 
klussen die op de lijst stonden zijn geklaard. Na afloop hebben we genoten van een gezamenlijke 
lunch in het Klavier  
December 
Deze maand hebben we met een grote groep vrijwilligers de kerststal weer neer gezet.  
Iedereen kon de kerststal weer bezoeken en we krijgen vele leuke reactie uit ons dorp. Een mooie 
afsluiting van een fraai jaar voor Fraai!  
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In maart hebben wij ons 10-jarig jubileum gevierd met een koffie-ochtend. 
Naar aanleiding daarvan hebben wij een interview met dagblad De Stentor gehad en kwam Omroep 
Flevoland langs voor een interview op televisie. Omroep Max besteedde een pagina aan onze bieb in 
hun magazine; kortom we zijn beroemd in Rutten en omstreken!! 
Waarschijnlijk mede door al die media-aandacht krijgen we weer heel geregeld mensen aan de 
telefoon die hun boekenkast opgeschoond hebben en vragen of wij die overcomplete boeken willen 
hebben. 
In november stuurde uitgeverij Kok 4 dozen met grootletterboeken en gewone romans ook naar 
aanleiding van een interview dat ze van ons gelezen hadden. 
Er zijn in 2024 ca. 228 streekromans, 329 grootletterboeken, 321 romans en287 thrillers uitgeleend. 
Er werd dus veel meer gebruik gemaakt van de Boekenuitleen dan in 2023. (ca.660) 
Er staan in totaal ca. 3.700 boeken in onze uitleen. 
Ook staat er al weer een kleine boekenvoorraad bij Willemien. 
Er zijn nu 9 vrijwilligsters die bij toerbeurt de gelezen boeken weer op alfabet in de kast terugzetten. 
In juli is helaas onze vrijwilligster Gé Jensma na een kort ziekbed overleden. 
We verkopen nog steeds met enige regelmaat boeken op Boekwinkeltjes.nl.  
Van de opbrengst worden dan nieuwe boektitels aangeschaft. 
 

Autocross commissie 
 
Afgelopen jaar op zaterdag 4 mei 2024 werd weer de jaarlijkse autocross 
(Grote Prijs van Rutten) gehouden op de ijsbaan. Het mooie weer zorgde 
voor veel bezoekers en een sportieve dag.  
 

Ook was deze keer de carnavalsvereniging de Leut’delvers en het friethoekje weer aanwezig voor de 
catering. Iedereen kon genieten van een hapje en drankje.  
Er was weer veel belangstelling voor de cross in Rutten, bijna alle klassen zaten vol. Net als 
voorgaande jaren hadden we weer een Polderklasse de 1800cc klasse, de jeugdklasse en de 
keetklasse. Door te weinig animo hebben we de brommerklasse afgelopen jaar niet door laten staan. 
Nadat alle rook en stofwolken waren opgetrokken, de vele trofeeën waren uitgereikt, het publiek, 
rijders, vrijwilligers en de sponsoren waren bedankt bleef het nog lang gezellig druk op het terrein. 
De carnaval zorgde voor de muziek, er kon nog een drankje gehaald worden en gezellig bijgepraat 
worden. 
Om 20.00u hielden we een minuut stilte voor dodenherdenking. Dit hebben we vooraf aangekondigd 
en om 20.00u was het ook doodstil. Complimenten aan iedereen dat we dit mogelijk hebben 
gemaakt. 
De week daarna hebben we de ijsbaan weer netjes geschoven en gezaaid.  
We hebben afscheid genomen van Tijs Derks en Marylse van de Belt komt onze commissie 
versterken.  
 
Namens de leden van de Autocross commissie: Nick Schuttenbeld, Niels van Dun, Tijs Derks, Kees van 
Dun, Joren Maas, Roald Versteijnen, Rik van der Tol, Chantal van de Berg en Marloes van Dun 
  



Jaarverslag 2024 Vereniging Dorpsbelang Rutten / VDB Rutten  

 

P a g i n a  7 | 8 

 

 

Feestcommissie 
 

Afgelopen jaar zijn we als commissie gestart met Koningsdag. 
Het idee van ‘’Heel Rutten bakt’’ leek ons leuk nog een keer te doen. Dus 
schorten voor en bakken maar. 

We begonnen de dag met een rondje dorp met de Fanfare voorop en de kinderen met versierde fietsen 
erachteraan. Ondertussen kwamen in het Klavier alle baksels en taarten binnen. Iedereen had zo 
meteen wat lekkers bij de koffie. De kinderen waren al druk op de vrijmarkt met het verkopen van 
spulletjes, het weer was best aardig en iedereen genoot van een kopje koffie met taart. De jury maakte 
aan het eind van de ochtend de 2 beste bakkers bekend en zij ontvingen een mooi prijsje en een 
keukenschort. ‘s Middags werd de puzzelrit gereden. 

 
Dorpsfeest begon dit jaar zoals altijd met kerkdienst en wel op 9 juni. Hier was erg veel belangstelling 
voor, er moesten veel stoelen bij gezet worden. Aan het eind een kopje koffie en de feestweek was 
geopend. 
Woensdag was er de peuterochtend met Yoga van Marjolein Hiddinga en ‘s middags de 
seniorenmiddag met een presentatie over oud Emmeloord door Aukje van der Molen, van cultuur 
historisch centrum Noordoostpolder. Een leuke middag ondanks het slechte weer. 
Donderdagavond was er weer stratenvolleybal en daar was weer veel animo voor jong en oud. Met 
het weer hadden we die avond best geluk. 
Vrijdagmiddag/avond Vrimibo waar veel belangstelling voor was en iedereen gezellig met elkaar bbq-
de tot in de late uurtjes. Dit blijft een erg leuk concept. 
Zaterdagmorgen was er voor de kleinere kinderen een vossenjacht door het dorp waar de kinderen 
met paraplu zochten naar de verschillende vossen. 
‘s Middags klaarde het gelukkig op en hebben we Hunted gedaan door het dorp voor de wat oudere 
jeugd die hier even lekker hun energie kwijt konden (evenals de hunters) Veel leuke reacties op gehad, 
super leuke middag! 
‘s Avonds de afsluitende slotavond met muziek van de band: Bakey Town. Zeer geslaagde gezellige 
avond. 
Wij kijken als commissie terug op een leuke week. 
Saakje, Marlies en Serge zijn intussen de commissie uit en met Wilma, Jennifer en Gerrit-Jan hebben 
we de boel weer compleet. 
Bedankt allemaal! 
 
 

Commissie Zinvol Rutten 
 
Doel van de commissie:  
Het gezamenlijk komen tot initiatieven die dorpsgenoten van allerlei overtuigingen kunnen verbinden 
en inspireren. Verbinden en verdiepend om zo het welzijn van de mensen in het dorp te vergroten. 
Op 25 maart 2024 is er een avond “Omgaan met verlies” (in welke vorm dan ook) georganiseerd. De 
avond werd ingeleid door Trees Menu (rouw- en verliescoach) en daarna werden, de aanwezigen in 
groepjes verdeeld om met elkaar van gedachten en/of ervaringen te wisselen, aan de hand van 
stellingen. 
Tijdens de 4 mei herdenking in de Emmaüskerk kwam, dhr. Wierda zijn verhaal vertellen, over de 
periode 1940-1945, en wat deze periode van invloed is geweest op zijn jeugd/leven.  
 



Jaarverslag 2024 Vereniging Dorpsbelang Rutten / VDB Rutten  

 

P a g i n a  8 | 8 

 

 
 
Op zondagmiddag 17 november is een bijeenkomst georganiseerd: “Een moment van gedenken”. 
Daarbij werden de mensen die we missen herdacht. Er werd een mooi verhaal verteld, muziek 
geluisterd en een teksten/gedichtenhoekje ingericht. 
 
Dit jaar hebben we ook een logo voor onze commissie ontworpen. Daarnaast is er een kaartje 
ontworpen, die we sturen naar mensen die wel een steuntje in de rug kunnen gebruiken na 
bijvoorbeeld verlies van een dierbare. 
 
 


